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SKRACENI ZAPISNIK
sa 2. sjednice Gradskog vijeda Grada Yaratdina,

odriane 5. svibnja 2023. godine u Velikoj koncertnoj dvorani Hrvatskog narodnog
kazali5ta u Varaidinu, Ulica A. Cesarca I

Sjednica je zapotelaradom u I 0,03 sati.

Sjednici Gradskog vijeda predsjedava LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vije6a.

Nazoine ilanice i ilanovi: BlaZenka Beli, Stjepan Cepanec, Damir Dopar, Josip Gari6, Klara
Huzjak, Biserka Ivek, DraZen Jagi6, Devid Kos, Mario Le5ina, Lovro Lukavedki, Lidija
Madek, Danka Mari6 Paravinja, Gordana Marseni6, Dubravka Novak, Aranka Ore5ki,
Danijela Pu5kadija, Leonard Sekovani6 i Filip TeLak.

Izostanak su opravdali: Ivan dehok, Damir Habijan i Spomenka Kidemet-Piskad.

Ostali nazoini: Neven Bosilj - gradonadelnik Grada YaraLdina, Miroslav Markovid -
zamjenik gradonadelnika Grada YaraLdita, Anica Mu5anovid - privremena prodelnica
Upravnog odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeia Grada Yaraldina, Vlado
PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo
Grada Yaraldina, Goranka Grgi6 - voditeljica Odsjeka zaITU mehanizam Upravnog odjela
za gospodarske djelatnosti Grada YaraLdina, Danijela Vusii - prodelnica Upravnog odlela za
druStvene djelatnosti Grada Yaraldina, Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela za financije, proradun i javnu nabavu, Zvjezdana Horvat - vi5a upravna savjetnica za
poslove Gradskog vijeda u Upravnom odjelu za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a
Grada YaraLdina, Maja Hre56 - vi5a savjetnica za odnose s javno56u i protokol u Upravnom
odjelu za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeia Grada YaraLdrna, SnjeZana Cepanec-
namje5tenica u Upravnom odjelu za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a Grada
Yaraldina, Nenad Vidovii - predstavnik konzultantske tvrtke Planovi i procjene j.d.o.o.
Grada Yaraldina iz podrudja civilne zaltite, Mile Sekulii - dosada5nji predsjednik Vijeda
srpske nacionalne manjine u Gradu VaraZdinu te predstavnici medija.

Zapisnik vodila: Zvjezdana Horvat
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LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeia pozdravio je sve nazodne te je
pozvao dlanove vijeda, Danijelu Pu5kadiju i Maria Le5inu, koji iz opravdanih razloga nisu
prisustvovali konstituirajudoj sjednici da poloZe svedanu prisegu. Konstatirao je da postoji
kvorum za pravovaljani rad jer je sjednici nazodno 18 dlanova/ica Gradskog vijeda te je pitao
dlanove Gradskog vije6a da li imaju primjedbi na Skraieni zapisnik sa konstituiraju6e
sjednice Gradskog vije6a odrZane 27. travnja 2023. godine. Po5to primjedbi na Skra6eni
zapisnik nije bilo, stavio ga je na glasovanje i nakon glasovanja konstatirao da je Skra6eni
zapisnik sa konstituiraju6e sjednice Gradskog vije6a Grada Yaraldina (KLASA: 024-02123-
02l 1 ; URBROJ : 2 I 86 - 1 -04-02 I I -23 -7 ) prihva6en j ednoglasno.

{< * *:k*

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeia Grada YaraLdina otvorio je
,,Aktualni sato'.

NAPOMENA: Sva vijetniika pitanja navedena su u imornom obliku.

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vij e6a Grada Y araLdina, iznosi :

Prije podetka sjednice dobili ste prijave za Aktualni sat pa iu redom pozivati dlanove
Vijeda prema podnijetim prijavama. Imamo ukupno Sest podnijetih prijava. Podsjetio bih
samo dlanove Vijeda da se drZe odredbi Poslovnika koje se odnose na postavljanje vijeinidkih
pitanja, dakle najviSe dva pitanja u trajanju od najvi5e dvije minute, pa moZemo krenuti
redom.

Evo, prvi je prijavljen Lovro Lukavedki.

LOVRO LUKAVEdKI, dlan Gradskog vijeda, iznosi:

,,Po5tovani gradonadelnide, jo5 jednom srdadan pozdrav svima. Dakle, kao Sto znamo,
Grad VaraLdin je, evo na moju inicijativu, odnosno na prijedlog Odbora za mlade jo5 prije
gotovo godinu dana predloLio da se financira iz gradskog budZeta zapoSljavanje dodatnih
psihologa u osnovne Skole na podrudju Grada YaruLdina, u one Skole u kojima Ministarstvo
nije odobrilo zapo5ljavanje samih psihologa, odnosno strudnog kadra iz Iog podrudja. Vidjeli
smo sada, upravo ovih dana da se dogadaju stra5ni dogadaji u na5em susjedstvu koji pokazuju
uistinu da postoji sve vedi problem mentalnog zdravlja koji smo mi doista detektirali. Evo
drago mi je da je Grad YaraLdin prvi grad u Hrvatskoj koji se ozbiljno podeo baviti tim
problemom. Mene zanima u kojoj je sada fazi taj projekt, kakva je trenutna situacija, kakav je
feedback s terena, odnosno Skola i planiramo li moZda neke daljnje korake. Primjerice, evo ja
ovim putem predlaZem inicijativu da se ve6 moZda i idudi tjedan osnuje, odnosno sazove
koordinacija svih osnovno5kolskih psihologa s podrudja Grada Yaraldina kako bismo uvidjeli
kakvo je stanje i mogli na vrijeme reagirati u sludaju da postoje odredeni problemi. Eto,
hvala.oo

LOVRO LUKAVEdKI, predsj ednik Gradskog vij eda Grada Y araldina, iznosi :

,,Sljede6i nam se prijavljuje za Aktualni sat gospodin Josip Gari6, izvolite."

JOSIP GARIC, dlan Gradskog vije6a, iznosi:
,,PoStovani predsjednide Vije6a, gradonadelnide, kolegice i kolege, prodelnici,

predstavnici medija, sve vas srdadno pozdravljam. Ja imam danas jedno pitanje za
gradonadelnika. Moje pitanje. Dakle znamo da ste u pro5loj godini pregovarali sa sindikatima
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oko pove6anja plade u gradskoj upravi, zaposlenicima u odgoju i obrazovanju, vatrogascima i
ostalim djelatnicima koji rade u sustavu gradske uprave. Znamo i da je na sjednici dok se
donosio Proradun pro5le godine to bilo uvrSteno u Proradun, no pojedinci rz oporbe nisu
podrlali tu odluku. Mene zanima, da li je poveianje plataplanirano u ovome Proradunu, ako
je - tko 6e dobiti povedanje pla6a, koliko 6e dobiti, koliko 6e biti to postotak na povedanje
pla(,a. Ono Sto je bitno, vi ste bili obeiali tijekom ovih predizbornih kampanja da ie svi oni na
koje se odnosi povedanje pla6a dobiti isplatu razllke u plaiama od 1.1. i mene zanima da li je
to todno? Hvala."

L OVRO LUKAVE i KI, predsj ednik Gradsko g vij e6a Grada Y ar aldina, izno si :

,,Hvala gospodine Gari6. Sljede6a rurm se javila gospoda Biserka Ivek, izvolite."

BISERKA IVEK, dlanica Gradskog vije6a, iznosi:
,,PoStovani gradonadelnide, predsjednide, kolegice i kolege vije6nici. Znarno da je u

gradu veliki problem s parkirali5nim mjestima, vei poznat, vei dosta dugo od prije. U zadnje
vrijeme se zbog takve problematike vrlo desto spominje VTC. Stanari odekuju da 6e se

gradska uprava sukladno najavama ukljuditi u sprjedavanju takvog problema. Obzirom da ste
gradonadelnide bili na tom mjestu, koji su planovi, koji su dogovori, jer ste i razgovarali sa

stanarima. Hvala."

LOVRO LUKAVE d KI, predsj ednik Gradsko g v ijela Grada Y ar aldina, izno si :

,,Hvala gospodo Ivek, sljede6i zapitanje nam se javio gospodin Devid Kos, izvolite."

DEVID KOS, dlan Gradskog vijeda, iznosi:

,,Hvala lijepa. PoStovani gradonadelnide, predsjednide Vijeda i dlanovi Vijeda. Kolegica
Ivek je evo postavila pitanje koje sam ja planirao vezano uz problem parkiranja na podrudju
Grada Yaraldina. Dakle, problem je kod VTC-a, ali i u ostalim kvartovima grada. Mislim
prvenstveno jo5 i na Grabanice, Pre5ernova ulica, Pre3emov trg pa vas molim da li tu Grad
ima nekakvo cjelovito rje5enje i da li 6e ga predloZiti Gradskom vijeiu. Postoje neki modeli
pa evo, da li tu imamo neko rje5enje?

I drugo pitanje, odnosi se na modemizacijujavne rasvjete. U dnevnom redu predvidena
je todka dnevnog reda i kreditno zadui,erye u ovu svrhu. Ja bih samo htio postaviti pitanje da
li je, u kojem obimu je do sad zamijenjena ta javna rasvjeta, modernizirana, odnosno u kojem
su konvencionalne Larulje zamijenjene Stednim led Zaruljama, koliko je to predvideno u ovoj
godini ovim modelom i koliko nam joi ostaje? I na kraju, da li moZda imate neke podatke o

troSkovima i u5tedama nakon zarnjenetihLarulja? Hvala lijepa."

L OVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar aLdina, izno si :

,,Hvala vijedniku. Sljededi zapitanje nam se javio gospodin Sekovanii Leonard."

LEONARD SEKOVANIi, dlan Gradskog vijeda, iznosi:

,,Po5tovani gradonadelnide, predsjednide Vije6a, vije6nici i svi ostali. Moje pitanje
odnosi se na najvedi vodno komunalni projekt koji se provodi na podrudju VaraZdinske
Zupanije, dakle radi se o projektu AglomeracijeYaraLdin. Taj projekt znamo i iz medija, o

njemu se puno pisalo. Dakle radi se o projektu koji je sufinanciran sredstvima Europske unije
i do3ao je u fazu kada je gotovo u cijelosti izgradenakanalizacljska mreZa, dok je za zavrietak
samog projekta potrebno dovriiti uredaj za prodi5davanje otpadnih voda. U prethodnom
razdoblju sklopljeno je nekoliko ugovora za izvoderye radova koji su svi redom raskinuti.
Nakon toga provedena je nova javna nabava na koju su pristigle ponude koje su znatno vi5e
od procijenjene vrijednosti. Moje pitanje glasi, na koji nadin se Grad Yaraldin zajedno sa
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Varkomom d.o.o. koji provodi ovaj projekt namjerava suoditi sa nastalom situacijom i kako bi
projekt naravno bio uspje5no zavr5en. Uvjet zavrSetka projekta je izgradnja ured,aja za
prodi5iavanje otpadnih voda i njegovo pu5tanje u puni pogon. Hvala."

LOVRO LUKAVECKI, predsjednik Gradskog vije6a Grada YaraLdina, iznosi:
,,Hvala gospodinu Sekovani6u i zadnja nam se javila gospoda Novak, izvolite."

DUBRAVKA NOVAtr! dlanica Gradskog vije6a, iznosi:
,,Po5tovani gradonadelnide, predsjednide Gradskog v4eca, kolege vijeinici, pozdrav.

Eto moram redi da sam jako zadovoljna aktualnim satom osim Sto smo eto sami sebi odrezali
nogu, pa umjesto tri pitanja, imamo dva, a nismo pet mjeseci radili. Pitanja je jako puno.
Vidim da nas se puno zapravo fokusiralo i na taj VTC i na problem parkiranja i ostaloga pa 6u
ja krenuti od tuda i joS malo dometnuti. Dakle, pozdravljam ovu inicijativu i pitanje kolegice
Ivek i kolege Kosa. Tu 6u joS dodati i onu TrakoSiansku ulicu, koja se isto javila kao problem
parkiranja, kazni za parkiranja ljudi koji na odredenom djelu plodnika koji ne vodi nikuda,
parkiraju, dobivaju na tjednoj bazikazne zaparkiranje. Jako su ljuti, pa eto, razgovara li se o
tome, odnosno na koji nadin ili u kojoj fazi su sad, nakon pet mjeseci, neki dogovori oko
rjeSavanja parkinga inade u gradu osobito oko VTC-a. I kad spominjemo VTC dobila sam
poruku jedne stanarke, kaZe ovako: ,,Recite je li ovo normalno. Osam kanti i kontejnera je u
tunelu, prolazu ispod moga stana, a trinaest ispod mojeg balkona.o' Rijed je o Zagrebadkoj
ulici, dakle onom prolazu kud se ulazi za VTC koji je zatvoren. Da ne pridam o smradu koji
se Siri dolje. Ukupno dakle 20 kontejnera ima ispred i ispod svog stana, odmah ispod balkona.
Ona je prva iznad prolaza pa molim da se uzme u obzir, s obzirom da sam provjerila, postoji i
zakonska obveza o udaljenosti od stambenihzgrada i dvori5ta tih kontejnera i kanti.

Druga stvar, pozdravljam ved kad su klinci u pitanju, tu nekako sam najzakadenija.
Pozdravljam prijedlog predsjednika Gradskog vijela, Lukavedkog, za susret Skolskih
psihologa. Mislim da sljededi tjedan je ved kasno, mislim da se to trebalo dogoditi juder.
Mislim da su u ovoj situaciji zbunjeni svi. Danas smo informirani dakle, u naSoj, nama
susjednoj drLavi, dogadala su se nova ubojstva, ne jedno nego viSe. NaZalost Tik Tok i
tzazovr rade svoje. Struka zna o demu pridam, ali svi vi kao roditelji, koji jeste to, vjerujem da
ste jako zabrinuti. Treba hitno prona6i nekakav nadin da pruZimo podr5ku djeci i da pruZimo
podr5ku na5im uditeljima koji trebaju o tome s djecom razgovarati sad kad se to dogada.
Dakle, dini mi se da je prekasno sljededi tjedan, jer oni ved imaju svoje..."

L OVRO LUKAVEi KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar aLdina, izno si :

,,Vrijeme, molim vas, vrijeme."

DUBRAVKA NOVAf,i dlanica Gradskog vije6a, iznosi:
,,... vei imaju svoje. Znam da sam s vremenom ogranidena.
JoS jedna stvar. Budimo grad jako inzistira na transparentnosti i natjedajima, javnim

natjedajima, zapolljavanjem. Moje pitanje je potaknuto svojevrsnim skandalom na IV.
Osnovnoj Skoli, koji je nastao nakon Sto je prosvjetna inspekcija aktivirana od savjesne i
odgovorne dlanice Skolskog odbora, utwdila je zabrinjavajvli dugi niz oiUiSnitt
nezakonitosti, zabranila dva zapo5ljavanj a zbog ozbiljnih propusta u provodenju natjedaja. A
buduii da se sve to dogadalo, prosvjetna inspekcija je utvrdila i postoje sumnje na
pogodovanje na jednoj tako ozbiljnoj stvari kao Sto je natjedaj za zapolljavanje. Samo
podsjeiam, rje5enje ovog inspekcijskog nadzora osim vi5e neuskladenosti Pravilnika Skole s

vi5e Zakona, u oba natjedaja utvrdena je vi5estruka povreda Zakona i op6eg akta, a u natjedaju
za radno mjesto voditelja radunovodstva postavljena je i sumnja, da je natjedaj raspisan na
nadin da se odredeni broj osoba koje bi zasigurno bile dovoljno kvalificirane za obavljanje
poslova voditelja radunovodstva, apriori niti ne prijave na natjedaje.
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L OVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar aldina, izno si :

,,Gospodo Novak, molim vas predite na pitanje."

DUBRAVKA NOVAtr! dlanica Gradskog vijeia, iznosi:

,,Jeste li zadovoljni radom svojih dlanica svoje stranke u Skolskom odboru? Ho6ete li
traLiti njihovu odgovornost, odgovornost prodelnica odgovornih i ho6ete li konadno pristati na
na5 prijedlog da se postupak kandidiranjabazira na javnom pozivu? Hvala. Oprostite Sto sam
bila duga."

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vij eda Grada Y arahdina, iznosi :

,,Hvala vijednici Novak i molim vas da se doista svi drZimo Poslovnika, trajanja i u
pogledu broja pitanja i u pogledutrajanja, koliko pitanje moLe trajati.

U redu, hvala svim vije6nicima i vijednicama na postavljenim pitanjima, moZete i
postaviti pitanje u pisanom obliku i eto molim gradonadelnika da odgovori na pitanja."

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:
,,Evo, lijep pozdrav svima. Idemo po redu. Prvo pitanje koje je bilo, zapravo gospodin

Lukavedki je pitao o psiholozima u Skolama Sto se vel,e i na gospodu Novak pa 6u objema
odgovoriti."

Odgovori na viiedniika pitania g. Lovre Lukaveikos i gde. Dubravke Novak

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada Yaraldina, iznosi:
,,Dakle da. YaraZdin je prvi uveo psihologe u Skolama koje dodatno pla6amo. U

Proradunu je izdvojena stavka od nekakvih 400.000,00 kuna, odnosno 52.000,00 eura i sada
sve na5e osnovne Skole imaju psihologe. Na Zalost, ovo Sto se dogodilo u susjednoj driavi,
mediji su se raspisali, a jako dobro znarno da takvo izvjestavanje o nasilju potide druge
nasilnike r zbog toga bi mediji trebali takoder znati na koji nadin o takvim stvarima
izvje5tavati. Ovakva jedna doza senzacionalizma koja se u pojedinim medijima pokazuje,
zapravo samo moZe potaknuti na novo nasilje. Iz tog razloga mi sljededi tjedan imamo
sastanak i ravnatelja svih osnovnih Skola i svih psihologa u Skolama, da razmotimo situaciju
kakva je uYaraLdinu. Mi smo ve6 zapravo s tim zapo5ljavanjem psihologa prevenirali neke
stvari i nadamo se da se ovakve stvari u na5em Gradu sigumo nede dogadati. Nikad ne
moZemo biti sigumi, ali ja vjerujem da je Grad Yaraldinjedna vrlo sigurna sredina.

Odgovor na viiedniiko pitanie sospodina Josipa Garida

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaruZdina, iznosi:

,,Sto se tide pitanja gospodina Garrta, da u ovom Proradunu se rnijenjaju, osigurana su
sredstva za svih 550 osoba koje su zaposlene u sustavu Grada. Dakle od odgojiteljica u
vrtidima, i kuharica i distadica u vrtiiima, od zaposlenika u Javnoj vatrogasnoj postrojbi, naSih
muzealaca, knjiLni(,ara, kazaliitaraca. Svima se pove6ava osnovica na 6.155,00 kuna,
odnosno u eurima je to 817 eura bruto. To je pove6anje od 6Yo i takoder svima se ispla6uje
dodatno mjesedni dodatak od 65 eura po zaposlenom, to je onaj neoporezivi dio. Ja sam
pripremio sporazum koji 6u prvo potpisat sa zaposlenicima u gradskoj upravi, a to 6e biti
jedan zapravo aneks, kojim ie se njima svima omoguiiti i isplata svega onoga Sto nisu mogli
dobiti prvih mjeseci ove godine kada nismo imali Proradun. Dakle, taj sporazum 6emo prvo
potpisati sa zaposlenicima u Gradu, a nakon toga 6emo ga ponuditi svim ostalim sindikatima
koji okupljaju svih ovih 550 zaposlenika u sustavu Grada. Dakle, ponudit 6emo da
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jednokratno do 30. lipnja isplatimo praktidki sve razlike. Dakle svu razliku od 770 bruta do
817 kolika je osnovica za ove prethodne mjesece i 65 eura mjesedno po zaposlenom za
razdoblje od 1. sijednja i to 6emo im svima isplatiti do 30. lipnja. Dakle, svi 6e dobiti novce
kao da su imali uveianje plade od 1. sijednja ove godine i ja se nadam, ne vidim zapravo niti
jedan razlog, zbog Eega netko od sindikata ne bi na to pristao zato jer znali tim sporazumom
im zapravo dajemo sve ono Sto su trebali dobiti da je postojao Proradun od 1.1. o.9.."

Odsovori na viiedniika nitania sde. Ivek- o- Devida Kosa i sale- Dubravke
Novak

NEVEN BOSILJ, gtadonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:

,,Gospodo Ivek i gospodine Kos vezano uz VTC. To je malo sloZenija prida. Dakle mi
smo juder imali jedan sastanak, odvjetnici Grada, odvjetnici Marlexa Pro gdje smo raspravili
opcije koje postoje i na Zalost moramo se opet vra(,ati u povijest. Ne volim se vraiati i
povijest jer povijest ne moZemo promijeniti. Ali, 2003. godine, 17.3. potpisali su tada5nji
gradonadelnik Cehok i direktor Stanoinga Ugovor o zamjeni nekretnina kojim je formirana
destica na nadin kako je sada formirana. Dakle, cijeli unutarnji prostor u podrudju oko VTC-a
pripada praktidki toj destici koje je vlasnik bio Stanoing, d sada nakon Sto je u sudskom
postupku i sudskoj draLbi to kupio Marlex Pro, vlasnik je Marlex Pro. Temeljem tog ugovora
o zamjeni nekretnina izgradena je i podzemna garaLa, izgraden je i objekat VTC-a koji je
dobio gradevinsku dozvolu 2005. godine, zna(i da se moZe graditi podzemna garaLa i
diletacija. Ta gradevinska je konzumirana. JoS uvijek je aktivna. Po njoj sada zavr5ava tvrtka
Marlex Pro gradevinu. I ono Sto mogu reti da, tim sporazumom pi5e da 6e se tu izgraditi javna
garaLa, podzemna, i javno parkiraliSte, ali morate biti svjesni, ja sam traLio od odvjetnika
tumadenja da javno ne zna(i besplatno. Dakle vlasnik toga, mi smo se odludili 1990. godine
kod RH da je kod nas sluZbeno uredenje, kapitalistidko uredenje i da je privatno vlasniStvo
Ustavom zagarantirano i iznad svega i mi u ovom sludaju imamo situaciju da, ali to nije samo
tamo situacija. Dakle, vi imate situaciju u Grabanicama, imate situaciju i u I. Mikaca i
Koblenzovoj da pojedine zgrade imaju destice, imaju pilazne ceste, parkiraliSta koja su u
njihovom vlasni5tvu. U ovome sludaju, mi smo razgovarah juder sa tvrtkom Marlex i oni
pristaju na varijantu da ne zatvaraju rampama taj prostor, ali oni su vlasnici toga i oni ie i6i na
varijantu da 6e kupiti elektridne stupide sa daljinskim, na daljinsko upravljanje i da 6e ih
postaviti na parkirna mjesta koja su njihova. Grad Yaraldin ima desticu koja 6e biti, ostati u
javnome reZimu iza one zadnje zgrade u Kozardevoj i praktidki onaj prolaz kroz tu zgradu,
znadi to je javno parkirali5te. Ostala sva mjesta 6e biti po njima u reZimu naplate ili prodaje.
Dakle, to je njihova poslovna odluka. Koliko su mi juder pokazah vet imaju 134 osobe u redu
za kupnju ili najam parkirnog mjesta. Tamo ima parkirnih mjesta I70 nadzemnih i 240
parkirnih u garali. Dakle, nije problem da nema parkirnih mjesta. Koristilo se 20 godina.
Nevjerojatno je da su se radile parcelacije, da je sve to radeno, da nikad nitko nije dao
nikakvu zabrljelbl, nikakvu primjedbu. Formirana je takva destica, ta destica ima gradevinsku
dozvolu, ta destica je prodana i neke stvari ispravljati u pro5lost je praktidki nemogude.
Postoji jedna od opcija o kojoj smo razgovarali, da, ali s time bi napravili presedan da Grad
ide proglasiti javnim dobrom cestu koja prolazi, ali u tom sludaju mora po cijeni sudskog
vjeStaka obeStetiti tvrtku Marlex Pro, dakle, s time se ne dobiva, znaEi Grad, sada tvrtka
Marlex Pro mora odrLavali tu cestu, distiti ju i ostalo, npr. i u zimi. Ako si netko slomi trogu,
onda je odgovoran Marlex Pro, nije odgovoran Grad VaraZdin. Takvih situacija imamo i u
Grabanicama i u Ive Mikca i otvorili bi odredenu i Pandorinu kutiju. Zapravo, mi bismo
potro5ili po nekakvim procjenama moLda i 1 mil. eura da kupimo neku cestu, ali parkirna
mjesta nismo s time rije5ili niti dobili, a ako proglasimo javno dobro, Sto postoji mogudnost
da ovo Gradsko vijede napravi, mora po procjeni sudskog vje5taka isplatiti tvrtki Marlex Pro
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wijednost tog zemlji5ta koje je gradevinsko zemlji5te, jer je dio gradevinske parcele po
gradevinskoj dozvoli. Ona je cesta u naravi, a tako da 6e biti vjerojatno umanjena cijena, ali
one procjene koje sam ja prvi dobio, s time bi si zapravo otvorili jedan presedan i onda bismo
morali neke takve stvari raditi i po drugim dijelovima grada. Ono Sto jo5 Zelim re6i da u ovom
Gradu je 2019. godine bilo 27.000 registriranih vozlla. Neki dan sam dobio od MUP-a da ih
imamo 31.000. Dakle u detiri godine,4.000 vozila viSe. Ovaj grad jednostavno nije
projektiran i nije koncipiran na nadin da moZe izdrZavati takvu kolidinu vozila. Stanari kad
kupuju stanove, veiinom i svugdje po ostalim gradovima kupuju i parkirna mjesta. U ovom
sludaju, stanari su 20 godina ulivali blagodati besplatnog parkiranja, ali jednostavno mi
nemamo alat ni mehanizam. Gledaju na5e pravne sluZbe i na5i odvjetnici dal'postoje nekakve
mogu6nosti, ali varijanta koju smo uspjeli dogovoriti dakle, da ne postavlja ograde, nego da
ide iskljudivo sa stupidima, gdje 6e ljudi mo6i iznajmili ili kupiti mjesta nadzemna. To znadi
da se ostavi nesmetani prolaz, mislim da je to najvi5e Sto smo u ovom trenutku mogli
napraviti.

Da se nadoveZem na pitanje koje je bilo vezano uz ostale parkinge u gradu. Mi imamo
onu nesretnu koncesiju do 2037. godine. Mi ne moZemo raditi bilo Sta po tom koncesijskom
ugovoru, uvoditi kao Sto smo na primjer mislili da iemo kod groblja ne5to rje5avati preko
tvrtke Parkovi zato jer iskljudivo i uvijek sve moramo ponuditi tvrtki Best in parking,
odnosno Crtorad. S njima smo do5li h,roz razgovore do toga i napravili smo koncept parkirnih
blokova. Dakle jadan od parkirnih blokova je bio PreSernova, jedan od parkirnih blokova bi
bio Trako5ianska, jedan bi bio ne znam vrlo vjerojatno na S. Vukovi6a i onaj dio, jedan bi bio
moZda na Banfici. Bili bi raznih boja i na5i sugradani bi uz nekakvu ne veliku naknadu, od
nekakvih moLda 6 eura mjesedno imali u tom bloku da ih za5titimo, npr. pogotovo Pre5emova
i Trako56anska. Tu je veliki priliv ljudi koji dolaze raditi u grad. Dakle, tamo bi za sve ostale
bila normalna naplata parkinga, a za ove stanare oni bi imali nekakvu povla5tenu mjesednu
cijenu karte. To je zapravo jedini model kojega moZemo napraviti da stanarima, znadi onda ne
bi bilo toliki pritisak dnevnih migranata na ta parkirali5ta i onda bi stanari imali, jer smo
rzbrojah broj vozila. Velim vam, broj vozila raste nesluienom brzinom. Zbogtoga i radimo
ove nekakve strategije mobilne urbanosti. Poku5avat iemo sve vi5e da ljudi koriste druga
prijevozna sredstva, jer zaista grad postaj e zakrdenvozllima.'o

Odqovor na viiedniiko pitanie e. Devida Kosa

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:

,,Yezano uz pitanje g. Kosa jo5 modernizacija javne rasvjete. Ja 6u to detaljnije
obrazloLiti pod todkom 4., ali disto da znate, mi imamo gotovo sve u Gradu visokotladni
natrrj. Napravljeni je jedan veliki elaborat, kompletni projekt, gdje se vidi da bismo mi mogli
ostvariti uStedu od dak 72,4yo kad zamijenimo 642I lampu visokotladnog natrija led
rasvjetom. Mi u ovome trenutku plaiamo godi5nje vi3e od 7,5 mil. kuna, vi5e od I mil. eura
javnu rasvjetu i kad to rije5imo praktidki taj kredit 6e se isplaiivati sam iz u5tede.

Odgovor na viiedniiko pitanie g. Leonarda Sekovanida

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:

,,Yezano uz pitanje gospodina Sekovani6a i Varkom. Da imamo jednu vrlo dudnu
situaciju, a to je da praktidki prvi ugovor, koji je potpisani prije tri ili detiri godine sa

Wassertechnik i Gisom mislim, koji je iznosio 162 ili 8., kol'ko je iznosio?
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Napomena: Netko s mjesta iznosi odredenu opasku, koja se ne iuje te ju nije mogute
navesti.

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:
,,162 mil. kuna i danas bi imali prodistad. Tada5nja uprava Varkoma je zbog

potencijalne penalizacije od 25o/o koja kasnije nije uopie bila penalizirana, poniStili su taj
natjedaj. Dakle imali bi gotov prodistad, imali bi gotovu aglomeraciju zato jer smo cjevovode
praktidki zavr5ili. Nakon toga je i5ao drugi natjedaj na koji je do5la samo ona jedna ponuda
GK grupe od 209 mil. kuna koja je zbog akcije europskog USKOK-a raskinuta i sada je
raspisani tredi natjedaj na koji su do5le tri ozbiljne ponude koje se kreiu od 295 do 330 mil.
kuna. Mi imamo osiguranih oko 200 mil kuna za taj prodistad iz sredstava EU. Mi moramo
zavrliti taj prodistad jer inade nam prijeti I}}Yo-tnapenalizacija za cijele cjevovode. Pokrenuli
smo sve procedure prema Hrvatskim vodama i Hrvatske vode su kao provedbeno tijelo I,
posrednidko tijelo I su odobrili da idemo u daljnji postupak i da (,e i6i prema Ministarstvu
gospodarstva sa zahtjevom da Ministarstvo gospodarstva i Vlada RH pokriju razliku,
kompletnu razhku od iznosa koji imamo osigurani pa do iznosa koji 6e biti u ovom javnom
natjedaju najbolji. Dobili smo, ja mislim prije dva dana, je u Varkom doSlo iz Ministarstva
gospodarstva da Ministarstvo gospodarstva, odnosno Vlada RH stoje iza projekta i da
prihvaiaju da 6e oni pokriti razliku u cijeni, tako da se sa postupkom ide dalje i ja vjerujem,
sad se rade evaluacije ponuda, tako da vrlo vjerojatno uvijek u takvim velikim poslovima
postoje i LaIbe i sve ostalo, ali ove godine 6emo sigurno imati izvodad,a.Imat iemo zatvorenu
financijsku konstrukciju. Nas kao Grad YaraLdin ili kao Varkom neie ni5ta dodatno ko5tati.
Zahvaljujem se Ministarstvu gospodarstva Sto su prihvatili to i zavr5it 6emo. Zalosno je da 6e

to ko5tati moLda dupli iznos onoga Sto je trebalo ko5tati da se napravio prvi prodistad i da se

nije raskinuo ugovor sa Wassertechnik, znadi umjesto 162 mil. kuna platit 6e se 300 mil.
kuna, ali neie platiti Grad YaraLdin ili Varkom. Dakle leda 6e podmetnuti Ministarstvo
gospodarstva.

LOVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar ahdina, izno si :

,,Gradonadelnide, samo pazite na vrijeme.'o

Odgovori na viiedniika pitania gde. Dubravke Novak

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:
,,Dobro, koje mi je jo5 pitanje ostalo. Ostalo je joS samo od gospode Novak vezano uz,

ovaj dio vezani uz VTC i ove polupodzemne...Evo, mogu samo re6i da su polupodzemni
kontejneri krenuli po gradu. Ove godine ie, kad izglasamo Proradun, znadi zavrsit 6e i dostava
svih tih kontejnera i biti 6e postavljeni. Tamo pregovaramo i sa Marlexom upravo zato da
moZemo postaviti te polupodzetrrne kontejnere i onda 6e ta sva rugla od svih tih nadzemnih
kontejnera nestati u ovome gradu. Svi 6e dobiti svoje kljudi6e i to 6e rzgledati sasvim, pruLati
jednu drukdiju sliku nego ovu Sto imamo sada.

Sto se tide ovoga na IV. osnovnoj Skoli, Zelim re6i da ni jednog ravnatelja nisam ja ili,
jel' bio uopie koji natjedaj da je Skolski odbor u ovom mandatu postavljao ravnatelja? Dakle
svi ravnatelji rade autonomno. Ravnatelji imaju u Skolskim odborima tri dlana iz svoje
sredine, dakle zaposleni i sindikati daju tri dlana, tri dlana daje osnivad, to je Grad i jednoga
daju roditelji. I taj jedan kojeg daju roditelji vedinom isto tako podrZavaravnatelja, tako da mi
kao osnivadi imamo tri od sedam i niti moZemo, a niti Zelimo utjecati na bilo kakve kadrovske
odluke. Ako je netko ne3to pogrijeSio i napravio, ja futraLiti od nadleZne prodelnice D. Vusii
koja je nadlelna za osnovno Skolstvo da kontaktira ravnateljicu i da dobije pisani izvje5taj o
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tome Sto se dogodilo, ali mi kao osnivad se jednostavno u to ne petljamo. Evo, toliko od
mene.t'

LOVRO LUKAVE t KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar aldina, izno si :

,,Hvala gradonadelniku. Pitam jesu li dlanovi Vijeda zadovoljni dobivenim odgovorima?
Ukoliko nema nikakvih prituZbi moZemo krenuti na utvrdivanje dnevnog reda.

**{<t<*

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vije6a iznio je da se prelazi na
utvrdivanje dnevnog reda koji je uz materijale dostavljen dlanovima Gradskog vije6a.

Prije glasovanja za predloLeni dnevni red LOVRO LUKAVECKI, predsjednik
Gradskog vijeia predloZio je da todka 8. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o naknadi
tro5kova za rad vijednika, predsjednika Vijeia i radnih tijela Gradskog vijeia Grada
Yaraldina glasi kao Sto stoji i u materijalu, Prijedlog odluke o naknadi za rad dlanova,
predsjednika i potpredsjednike Gradskog vije6a Grada YaraLdina. Nakon glasovanja za tako
predloZeni dnevni red konstatirao je da je za dana5nju sjednicu utvrden i jednoglasno
prihvaien sljede6i

DNEVNI RED
utvrden na 2. sjednici Gradskog vijeda Grada Yaraildina

1. Prijedlog proradunskih dokumenata Grada YaraLdrna:
1.1. Proraduna Grada YaraLdinaza2123. godinu i projekcije 2a2024. i2025. godinu,
I.2. Programa odriavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu s projekcijom za

2024.-2025. Bod.,
1.3. Programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu s

projekcijom za 2024.-2025. god.,

1.4. Programa zaitite okoli5a 2a2023. godinu s projekcijomza2024.-2025. god.,

1.5. Programa komunalnog opremanja gradevinskog zemljilta za 2023. godinu s

projekcijom za 2024.-2025. god.,

L6. Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada YaraLdina od 2023. do
2025. godine,

| .7 . Programa j avnih potreba u kulturi Grada Y araldina od 2023 . do 2025 . godine,
1.8. Programa javnih potreba u tehnidkoj kulturi Grada Yaraldita od 2023. do 2025.

godine,
1.9. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada YaraLdina od 2023. do 2025.

godine,
1.10. Programa javnih potreba za podrudje djelovanja civilnog druStva za odgoj,

obrazovanj e, socij alnu skrb i mlade Grada Y araldina od 2023 . do 2025 . godine,
1.11. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada YaraLdina od 2023.

do 2Q25. godine,
1.12. Programa zaEU projekte 2a2023. godinu s projekcijomza2024. i2025. godinu,
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1.13. Programa za ITU mehanizam za 2023. godinu s projekcijom za 2024. i 2025.
godinu,

I.14. Programa za pottcanje gospodarstva i strate5ko planiranje za 2023. godinu s

projekcijom za 2024. i 2025. godinu,
1.15. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe

spaSavanja, Stanice YaraLdinza2023. godinu na podrudju Grada Yaraldina,
2. Prijedlog odluke o izvr5avanju Proraduna Grada YaraLdinaza2023. godinu,
3. Prijedlog odluke o kreditnom zadulenju Grada YaraLdina za frnanciranje projekta

Sanacije zatvorenog odlagali5ta neopasnog otpada na lokaciji gospodarskazonaBrezje,
4. Prijedlog odluke o kreditnom zaduLenju Grada YaraLdina za frnanciranje projekta

modemizacij e j avne rasvj ete,
5. Prijedlog plana davanja koncesija na podrudju Grada YaraLdinaza2023. godinu,
6. Prijedlog pravilnika o izmjeni Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave,
7. Prijedlog odluke o rasporedivanju sredstava iz Proraduna Grada Yaraidina za redovito

financiranje politidkih stranaka i dlanova izabranih s lista Supe birada zastupljenih u
Gradskom vij e6u Grada Y ar aldina u 2023 . godini,

8. Prijedlog odluke o naknadi zarad dlanova predsjednika i potpredsjednike Gradskog vijeda
Grada YaraLdina,

9. Prijedlog odluke o utvrdivanju lokacija za kupanje i trajanje sezone kupanja na gradskom
kupali5tu - jezeru Motidnjak u2023. godini,

10. Prijedlog odluke o davanju na upravljanje i kori5tenje nekretnine (poslovne zgrade) u
vlasni5tvu Grada YaraLdina na adresi Zagrebadka 89, poduzetnidkoj potpornoj instituciji
TD Tehnolo5ki park Y araLdin d.o.o.,

11. Prijedlog odluke o davanju ReciklaZnog dvoriSta YaraLdin-2 na kori5tenje i upravljanje
trgovadkom druStvu Cistoda d.o.o.

12. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju prava gradenja na dk.br. 16606 k.o.
YaraLdin i dk.br. I5573lI k.o. VaraZdin,

13. Prijedlog odluke o oslobadanju od plaianja komunalnog doprinosaza
13.1. pmjetnidku organizaciju,,KEREKESH TEATAR" i KERAKTIV d.o.o.,
13.2. Zupu sv. Fabijana i Sebastijana,

14. Prijedlog odluke o prodaji zemlji5ta u Gospodarskoj zoni Brezje u VaraZdinu kupcu
SOLVIS d.o.o. Y araLdin,

15. Prijedlog odluke o proglaSenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u opioj uporabi
na dk.br. 1603112,1315615 i 1316212 k.o. VaraZdin,

16. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u opioj uporabi na dk.br. 1514916 k.o.
Yaraldin, u Ulici Katarine Zinski,

17. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u opioj uporabi na
dk.br. 15735 i dk.br. 17813 prema Ugovoru o nagodbi od 16.05.2022. godine (KLASA:
025-02122-01/9, URBROJ: 21 86-1-04-01 -1 3),

18. Prijedlog odluke o zamjeni zemlji5ta izmedu Grada YaraLdina i Leljka Prsteca i Marije
Kopriva Prstec,

19. Prijedlog odluke o dono5enju izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim
zemlj iStem u vlasniStvu Republike Hrvatske za Grad Y ar aLdin,

20. Prijedlog programa utroSka sredstava Sumskog doprinosa 2a2022. godinu,
21.Izvje56e o stanju u prostoru Grada Yaraldinazarazdoblle2013.-2021. godine,
22.Evaluacija Plana odrZive urbane mobilnosti Grada YarcLdina,
23. Prijedlog liste deficitarnih zanimanja od bitnog zna(,aja za gospodarski razvoj Grada

Y ar aldina za Skol sku/akademsku godinu 2023 . I 2024 .,
24. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i nadinu financiranja decentraliziranih funkcija

o snovno g Skolstva Grada Y aruLdina za 2023 . godinu,
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25. Prijedlog odluke o izvr5avanju programa javnih potreba u sportu Grada YaraLdina,
26. Prijedlog zakljudka o produljenju vaLerya Strategije razvoje kulture Grada Yaraidina za

razdoblje od20l7. do 2022. godine,
27.Izvje36e o izvr5enju Programa rada Savjeta mladih Grada YaraLdinaza2\22. godinu,
28. Prijedlog zakljudka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada YaraLdina za

2023. godinu,
29. Prijedlog zakljudka o davanju prethodne suglasnosti na:

29.L Prijedlog izmjenai dopuna Statuta Pudkog otvorenog udiliSta YaraLdin,
29 .2. Prij edlo g izmjena Statuta Dj edj eg vrtila,,Y ar aidin",
29.3. Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o upisu i mjerilima upisa

djece u Djedji vrti6 ,,Yaraldin'',
30. Izvje56e o radu gtadonadelnika Grada YaraLdina za ruzdoblle srpanj - prosinac 2Q22.

godine,
31. Prijedlog smjernica za otganizaciju i razvoj sustava civilne zaitite na podrudju Grada

Y araLdina za razdoblje 2023 . - 2026. godine,
32. Prijedlog godi5njeg plana razvoja sustava civilne za5tite na podrudju Grada Yaraldina za

2023. godinu,
33. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o utvrdivanju popisa pravnih osoba od posebnog

interesa za Grad Y araLdin
34.Izbon i imenovanja:

34.L Prijedlog rjeSenja o razrje5enju vrSiteljice duZnosti ravnateljice Centra zapruLanje
usluga u zajednici YaraLdin,

34.2. Prijedlog rjeienja o imenovanju ravnatelj a Centra za pruZ,arye usluga u zajednici
YaraLdin,

34.3. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za prostorno uredenje, komunalno-stambeno-
gospodarstvo i za5titu okoli5a Gradskog vijeda Grada YaraLdina,

34.4. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za kulturu, sport i tu{zam Gradskog vije6a
Grada YaraLdina,

34.5. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb
Gradskog vije6a Grada Yaraldina,

34.6. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za obrtniStvo i poduzetni5tvo Gradskog vijeia
Grada YaraLdina.

Toika 1.

PRIJEDLOG PRORAdUNSXTU DOKUMENATA GRADA VARAZDINA

Napomena: Sjednici je nazoino l8 ilanova Gradskog vijeta.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovv todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlo1enie iznio je Neven Bosilj - gradonadelnik Grada Yaraidina.

O materij alu je raspravio Odbor za frnancije i proradun te je Drai.en J agi(, - predsjednik
Odbora zafrnancije i proradun iznio stav Odbora.

U raspravi su sudjelovali: Dral,en Jagi(,, Mario Le5ina, Danijela Pu5kadija, Devid Kos i
Dubravka Novak - dlanovi Gradskog vije6a.
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Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a podsjetio je da je za dono5enje
Prijedloga proradunskih dokumenata GradaYaraLdina potrebna ve6ina ukupnog broja dlanova
Vijeia, znadi 11 dlanova.

1 .1 . Proraiuna Grada VaraZdina za 2023. godinu i projekcij e za 2024. i 2025, godinu

Gradsko vijede Grada YaraLdinaje nakon rasprave ve6inom glasova (14 glasova ,,2a",2
glasa ,,protiv" i 2 glasa ,,suzdrLanih") donij elo Proradun Grada Y araldina za 2022. godinu i
projekcije 2a2023. i2024. godinu.

T.2. Programa odriavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu s projekcijom
2a2024.-2025. god.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je nakon rasprave veiinom glasova (16 glasova ,,2a" i
2 glasa ,,suzdri,anih) donijelo Program odrlavanja komunalne infrastrukture 2a2023. godinu
s projekcijom za 2024.-2025. god.

1.3. Programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture 2a2023. godinu
s projekcij om z^ 2024.-2025. god.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je nakon rasprave ve6inom glasova (16 glasova ,,2a" i
2 glasa,,suzdr1anih") donijelo Program gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture
za 2023 . godinu s proj ekcij o m za 2024.-2025. god.

1.4.
god.

Programa aktivnosti zaStite okoli5a za2023. godinu s projekcijomz 2024.-2025.

Gradsko vijede Grada YaraLdina je nakon rasprave vedinom glasova (16 glasova ,,za'' I
glas"protiv" i 1 glas ,,suzdr1ani') donijelo Program aktivnosti zaltite okoli5a 2a2023. godinu
s projekcijom za 2024.-2025. god.

1.5. Programa komunalnog opremanja gradevinskog zemlji5ta za 2023. godinu s

projekcijom za 2024.-2025. god.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je nakon rasprave ve6inom glasova (17 glasova ,,2a" i
1 glas ,,svzdrLanir) donijelo Program komunalnog opremanja gradevinskog zemljiltaza2}23
godinu s projekcijom za 2024.-2025. god.

1.6. Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada VaraZdina od 2023. do
2025. godine

Gradsko vijede Grada Yaraidina je nakon rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,zao' i
1 glas ,,suzdrlan7") donijelo Program javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada
Y araLdina od 2023 . do 2025 . godine.

1.7 . Programa javnih potreba u kulturi Grada VaraZdina od,2023. do 2025. godine

Gradsko vijede Grada YaraLdina je nakon rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrl,ani) donijelo Program javnih potreba u kulturi Grada Yaraldina od 2023. do
2025. godine.
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1.8.
godine

Programa javnih potreba u tehniikoj kulturi Grada Varaidina od2023, do 2025.

Gradsko vijede Grada Y araildina je nakon rasprave vedinom glasova ( I 7 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrlani) donijelo Program javnih potreba u tehnidkoj kulturi Grada YaraLdina od
2023. do 2025. godine.

1.9. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada VaraZdina od,2023. do
2025. godine

Gradsko vijeie Grada Yaraldina je nakon rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdr1anir) donijelo Program javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada VaraZdina od
2023. do 2025. godine.

1.10. Programa javnih potreba za podruije djelovanja civilnog dru5tva za odgoj,
obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada VaraZdina od2023, do2025. godine

Gradsko vijede Grada YaraLdina je nakon rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrZani) donijelo Program javnih potreba za podrudje djelovanja civilnog druStva
za odgoj, obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada Y araLdina od 2023 . do 2025 . godine.

1.11. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Varaidina od
2023. do2025. godine sa stavom Odbora zastatutarno-pravna pitanja

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je nakon rasprave vedinom glasova (17 glasova ,,za'' i
1 glas ,,suzdrLani) donijelo Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada
YaraLdina od 2023. do 2025. godine sa stavom Odbora za slatutamo-pravna pitanja.

1.I2. Programa zaEU projekte 2t2023. godinu s projekcijomz 2024. i2025. godinu

Gradsko vij e6e Grada Y araLdina je nakon raspravs vedinom glasova ( I 7 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrlani) donijelo Program zaEU projekte 2a2023. godinu s projekcijomza2024.r
2025. godinu.

1.13. Programa za ITU mehanizam za 2023. godinu s projekcijom za 2024. i 2025.
godinu

Gradsko vijede Grada YaraLdina je nakon rasprave vedinom glasova (17 glasova ,,zaoo i
1 glas ,,suzdrl,ani) donijelo Program zaITU mehanizam 2a2023. godinu s projekcijom za
2024. i2025. godinu.

1.14. Programa za poticanje gospodarstva i strate5kog planiranja za 2023. godinu s

projekcijo m za 2024. i 2025. godinu

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je nakon rasprave ve6inom glasova (17 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrl,ani) donijelo Program zapoticanje gospodarstva i strateskog planiranjaza
2023. godinu s projekcijomza2024. i2025. godinu.
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1.15. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluibe
spa5avanja, Stanice Varaidin 2a2023. godinu na podruiju Grada VaraZdina

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je nakon rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrLan7") donijelo Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske

sluZbe spaSavanja, Stanice YaraLdinza2023. godinu na podrudju Grada YaraLdina.

Toika 2.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRSAVAN.IU PRORAdUNA GRADA VARAZDINA ZA
2023, GODINU

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela zafrnancije, proradun i javnu nabaw.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statutamo-pravna
pitanja koji predlalu da se u dlanku 18. stavku 1. Prijedloga odluke iznos ,,66.361,00"
zamijeni iznosom ,,67.000,00" kako je navedeno u Prijedlogu Proradunaza2023. godinu.

Neven Bosilj - gradonadelnik Grada YaraLdina se slaZe sa prijedlogom Odbora.

Gradsko vijeie Grada YaraLdrta jebez rasprave vedinom glasova (15 glasova ,,2a" i 3

glasa ,,suzdrl.anih") donijelo Odluku o izvr5avanju Proraduna Grada Yaraldina za 2023.
godinu.

Toika 3.

PRIJEDLOG ODLUKE O KREDITNOM ZADUZENJU GRADA VARAZDINA ZA
FINANCIRANJE PROJEKTA SANACIJE ZATVORENOG ODLAGALISTA
NEOPASNOG OTPADA NA LOKACIJI GOSPODARSKA ZONA ,OBREZJE"

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje rznioje Neven Bosilj - gradonadelnik Grada Yaraldina.

O materijalu su raspravili Odbor za financije i proradun i Odbor za statutamo-pravna
pitanja i nemaju primjedbi.

U raspravi su sudjelovali: Mario Le5ina, Danijela Pu5kadija, Devid Kos i Dubravka
Novak - dlanovi Gradskog vijeia.

Gradsko vijeie Grada YaraLdinaje nakon rasprave veiinom glasova (14 glasova ,,zaoo, i
4 glasa ,,protiv") donijelo Odluku o kreditnom zaduLenju Grada Yaraldina za financiranje
projekta Sanacije zatvorenog odlagali5ta neopasnog otpada na lokaciji Gospodarska zona
,,Brsfeo'.
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Totka 4.

PRIJEDLOG ODLUKE O KREDITNOM ZADUZENJU GRADA VARAZDINA ZA
FINANC IRANJE PRO JEKTA MODERNIZ ACIJE JA\TNE RASVJETE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznioje Neven Bosilj - gradonadelnik Grada YaraZdina.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statutamo-pravna
pitanja i nemaju primjedbi.

U raspravi su sudjelovali: Mario LeSina, Dubravka Novak, Stjepan Cepanec i Devid
Kos - dlanovi Gradskog vijeia.

Gradsko vijede Grada Yaraldinaje nakon rasprave veiinom glasova (15 glasova ,,2a" i
3 glasa "protiv'o) donijelo Odluku o kreditnom zadul,enju Grada Yaraldina za frnanciranje
projekta modemizacije javne rasvjete.

Toika 5.

PRIJEDLOG PLANA DAVANJA KONCESIJA NA PODRUd.IU GRADA
VARAZDINA ZA 2023. GODINU

Napomena: Sjednici je nazoino l7 ilanova Gradskogvijeta.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela zafrnancije, proradun i javnu nabavu.

O materijalu je raspravio Odbor zastatutamo-pravna pitanja i nema primjedbi.

Gradsko vijeie Grada YanLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Plan davanja
koncesija na podrudju Grada YaraLdinaza2023. godinu.

Toika 6.

PRIJEDLOG PRAVILNIKA O IZMJENI PRAVILNIKA O PROVEDBI POSTUPAKA
JEDNOSTA\AIE NABAVE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela zafrnanclje, proradun i javnu nabavu.
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O materijalu su raspravili Odbor za financije i proradun i Odbor za statutarno-pravna

pitanja i nemaju primjedbi.

Gradsko vijeie Grada YaruLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Pravilnik o

izmjeni Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave.

Toika 7.

PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREDIVANJU SREDSTAVA IZ PRORACUNA
GRADA VARAZDINA ZA REDOVITO FINANCIRANJE POLITIdKIH STRANAKA

r dT,aNovA IzABRANIH S LISTA GRUPE BIRAdA ZASTUPLJENIH U
GRADSKOM VIJEEU GRADA VARAZDINA U 2023. GODINI

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovrtodku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLerye iznijelaje Anica Mu5anovid - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeta.

O materijalu je raspravio Odbor zafrnancije i proradun i nema primjedbi

Gradsko vijeie Grada Yaraldina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o

rasporedivanju sredstava iz Proraduna Grada YaraLdina za redovito financiranje politidkih
stranaka i dlanova izabranih s lista grupe birada zastupljenih u Gradskom vije6u Grada
Y araldina u 2023 . godini.

Toika 8.

PRIJEDLOG ODLUKE O NAKNADIZA RAD CLANOVA, PREDSJEDNIKA I
POTPREDSJEDNIKE GRADSKOG VIJEEA GRADA VARAZDINA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlo1enje rznljela je Anica Mu5anovii - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeia.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statutamo-pravna
pitarya i nemaju primjedbi.

Gradsko vijeie Grada Yaraldina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o naknadi
zarad dlanova, predsjednika i potpredsjednike Gradskog vijeia Grada YaraLdina.

Toika 9.

PRIJEDLOG ODLUKE O UTVRDIVANJU LOKACIJAZA KUPANJE I
TRAJANJE SEZONE KUPANJA NA GRADSKOM KUPALTS,IIU - JEZERU

MOTICNJAK U 2023. GODINI
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Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za statutarno-pravna pitanja i nema primjedbi.

Gradsko vijede Grada YarcLdina jebez rasprave vedinom glasova (16 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdrLani") donijelo Odluku o utvrdivanju lokacija zakuparye i trajanje sezone kupanja
na gradskom kupali5tu - jezeru Motidnjak u 2023. godini.

Toika L0.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NA UPRAVLJANJE I KORISTENJE
NEKRETNINE (POSLOVNE ZGRADE) U VLASNTSTVU GRADA VARAZDTNA NA

ADRESI ZAGREBAcXA 89, PODUZETNIdKOJ POTPORNOJ INSTITUCTJT TD
TEHNOLOSTT PARK VARAZDIN D.O.O.

Napomena: Sjednici je nazoino 18 ilanova Gradskogvijeta.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaow todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlol,enje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za frnanclje i proradun i nema primjedbi.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdr1ani") donijelo Odluku o davanju na upravljanje i kori5tenje nekretnine (poslovne
zgrade) u vlasni5tvu Grada YaraLdina na adresi Zagrebadka 89, poduzetnidkoj potpornoj
instituciji TD Tehnolo5ki park Yaraidin d.o.o.

Toika 11.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU RECIKLN.ZNOC DVORISTA VARAZDIN-2
NA KoRISrnN.rn I UPRAVLJANJE TRGoVAdrou DRUSTVU drsroCn D.o.o.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statutarno-pravna

pitanja i nemaju primjedbi.
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Gradsko vijede Grada Y araldina je bez rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,za'o i I
gIas,,svzdrl,ani") donijelo Odluku o davanju ReciklaZnog dvori5ta Yaraldin-2 na kori5tenje i
upravljanje trgovadkom druStvu iistoia d.o.o.

Toika 12.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU PRAVA GRADENJA
NA dK.BR. 16606 K.o. vARAZum r ir.nn. rss73/t K.o. vARAZoTN

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gtadnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu su raspravili Odbor za frnatcije i proradun i Odbor za statutarno-pravna
pitanja i nemaju primjedbi.

Gradsko vijede Grada YaraLdina jebez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o izmjeni
Odluke o osnivanju prava gradenja na dk.br. 16606 k.o. YaraLdin i dk.br. I5513lI k.o.
Yaraildin.

Toika 13.

PRIJEDLOG ODLUKE O OSLOBAEANJU OD PLACANJA KOMUNALNOG
DOPRINOSA ZA:

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor zafinancije i proradun i nema primjedbi.

13.1. Umjetniiku organizaciju,,KEREKESH TEATAR" i KERAKTIV d.o.o.,

Gradsko vijede Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o
o slobadanju od pla6anj a komunalno g doprino sa z a Umj etnidku or ganizaciju,,KEREKE S H
TEATAR" i KERAKTIV d.o.o.

13,2. Z.rp,t sv. Fabijana i Sebastijana,

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave vedinom glasova (17 glasova ,,zao' i I
glas ,,suzdrZani") donijelo Odluku o oslobadanju od pla6anja komunalnog doprino sa za Zupu
sv. Fabijana i Sebastijana.
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Toika 14

PRIJEDLOG ODLUKE O PRODAJI ZEMLJISTA U GOSPODARSKOJ ZONI
BREZJE U VARAZDINU KUPCU SOLVIS D.O.O. VARAZDIN

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zao:viu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor zafinancije i proradun i nema primjedbi.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o prodaji
zemlji5ta u Gospodarskoj zoni Brezje u VaraZdinu kupcu SOLVIS d.o.o. YaraLdin.

Toika 15.

PRIJEDLOG ODLUKE O PROGLASENJU KOMUNALNE INFRASTRUKTURE
JAV|IIM DOBROM U OpeOJ UPORABI NA dK.BR .1603n2, t3156/5 t t3l62t2 K.O.

VARAZDIN

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovlr todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za statutamo-pravna pitanja i nema primjedbi.

Gradsko vije6e Grada YaraZdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o
progla5enju komunalne infrastrukture javnim dobrom u op6oj uporabi na dk.br. 1603112,
1315615 i 1316212 k.o. VaraZdin.

Toika 16.

PRIJEDLOG ODLUKE O UKIDANJU STATUSA JAVNOG DOBRA U OPEOJ
UPORABI NA dK.BR.1574916 K.O. VARAZNTN, U ULICI KATARINE ZRINSKI

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaow todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za slatutarno-pravna pitanja i nema primjedbi.
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Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdrZani") donijelo Odluku o ukidanju statusa javnog dobra u op6oj uporabi na dk.br,
1574916 k.o. VaraZdin, u Ulici Katarine Zrinski.

Toika 17

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O UKIDANJU STATUSA JAVNOG
DOBRA U OPCOJ UPORABI NA dK.BR.15735 T dX.NN. 17813 PREMA UGOVORU
O NAGODBI OD 16.05.2022. GODINE (KLASA: 025-02122-01/9, URBROJ: 2186-l-04-

01-13)

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje rznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za statutamo-pravna pitanja i nema primjedbi.
Gradsko vije6e GradaYaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (16 glasova,,za" i2

glasa ,,suzdrLanih") donijelo Odluku o izmjeni Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u
op6oj uporabi na dk.br. 15735 i dk.br. 17813 prema Ugovoru o nagodbi od 16.05.2022. godine
(KLASA: 025-02122-01/9, URBROJ: 21 86-1-04-01-l 3).

Toika 18.

PRIJEDLOG ODLUKE O ZAMJENI ZEMLJISTA IZMEDU GRADA VARAZDINA I
Lmtrca,pRSTECA I MARIJE KOpRIVA pRSTEC

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovlr todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLerye rznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za statutarno-pravna pitanja i nema primjedbi.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave vedinom glasova (17 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdrLani") donijelo Odluku o zamjeni zemljiSta izmedu Grada Yaraildina i Lel1ka
Prsteca i Marije Kopriva Prstec.

Toika 19.

PRIJEDLOG ODLUKE O DONOSENJU IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA
RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJISTNU U VLASNTSTVU

REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VARAZDIN

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.



-21-

Uvodno obrazloZenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor zastaffiamo-pravna pitanja i nema primjedbi.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (17 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdrl,ani") donijelo Odluku o dono5enju izmjena i dopuna Programa raspolaganja
poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske zaGradYaraldin.

Toika 20.

PRIJEDLOG PROGRAMA UTROSKA SREDSTAVA SUMSKOG DOPRINOSA ZA
2023. GODINU

Napomena: Sjednici je nazoino I6 ilanova Gradskog vijeta.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovn todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloZenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu su raspravili Odbor za staittarno-pravna pitanja i Odbor za frnancije r

proradun koji predlaZu odredene izmjene.

Lovro Lukavedki, predsjednik Odbora iznio je stav Odbora za statutarno-pravna pitanja.
Odbor za financtle i proradun ima isti stav, pa nema potrebe da Dralen Jagi6, predsjednik
Odbora isti iznosi.

Miroslav Markovid - zamjenik gradonadelnika Grada YaraLdina se slaZe sa prijedlogom
Odbora.

Gradsko vijeie Grada YaraLdrna jebez rasprave jednoglasno donijelo Program utro5ka
sredstava Sumskog doprinosa 2a2023. godinu zajedno s izmjenom u dlanku 2.

Toika 21.

IZVJESEE O STANJU U PROSTORU GRADA VARAZDINA ZA RAZDOBLJE
2018.-202L GODINE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenjeiznioje Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradryu i komunalno gospodarstvo.

Gradsko vijeie Grada Yaraldina je bez rasprave jednoglasno prihvatilo Izvje56e o

stanju u prostoru Grada Y ar aLdina za r azdoblle 20 | 8. -2021 . godine.
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ToEka22.

EVALUACIJA PLANA ODRZIVE URBANE MOBILNOSTI GRADA VARAZDINA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLerye iznio je Miroslav Markovi6 - zamjenik gradonadelnika Grada
Yaraldina.

O materijalu je raspravio Odbor za statutamo-pravna pitanja i nema primjedbi.
Gradsko vijede Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno prihvatilo Evaluaciju

Plana odrZive urbane mobilnosti Grada YaraLdina.

Toika 23.

PRIJEDLOG LISTE DEFICITARNIH ZANIMANJA OD BITNOG ZNAdAJA ZA
GO S PODARSKI RAZVO J GRADA VARAZDINA ZA STOT,STU/AKAD EMSKU

GODINU 2023./2024.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda rznio je da su dlanovi Vijeia materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloler4e iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu je raspravio Odbor zaslatutamo-pravna pitanja i nema primjedbi.

U raspravi su sudjelovali: Danijela Pu5kadija i Devid Kos - dlanovi Gradskog vijeia i
Miroslav Markovii - zamjenik gradonadelnika Grada Yaraldina.

Gradsko vijeie Grada Yaraldina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Listu
deficitarnih zanimanja od bitnog zna(,aja za gospodarski razvoj Grada YaraLdina za
Skolsku/akademsku godinu 2023 . I 2024.

Toika 24.

PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAdINU
FINANCIRANJA DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA OSNOVNOG SKOLSTVA

GRADA VARAZDINA ZA 2023. GODINU

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznljela je Danijela Vusii - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu su raspravili Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za financije i
proradun i nemaju primjedbi.
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Gradsko vijeie Grada YaraLdrna je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o
kriterijima, mjerilima i nadinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog Skolstva
Grada Y araLdina za 2023 . godinu.

Toika 25.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRSAVANJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U
SPORTU GRADA VARAZDINA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu je raspravio Odbor za statutarno-pravna pitanja i nema primjedbi.

Gradsko vijede Grada Y araLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o

izvr5avanju programa javnih potreba u sportu Grada YaraLdina.

Toika 26.

PRIJEDLOG ZAKLJUCKA O PRODULJENJU VAZENJA STRATEGIJE RAZVOJE
KULTURE GRADA VARAZDINA ZA RAZDOBLJE OD 2OI7.DO 2022, GODINE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjelaza
druStvene djelatnosti.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljuiiak o
produljenju valenja Strategije razvoje kulture Grada YaraLdina za razdoblje od 2017. do
2022. godine.

ToLka27.

IZVJESCE O IZVRSENJU PROGRAMA RADA SAVJETA MLADIH GRADA
VARAZDINA ZA 2022. GODINU

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLerye iznijela je Danijela Vusii - prodelnica Upravnog odjela za

druStvene djelatnosti.

U raspravi je sudjelovala Dubravka Novak - dlanica Gradskog vijeia Grada Yaraldina.



24-

Gradsko vijede Grada YaraLdinaje nakon rasprave vedinom glasova (16 glasova ,,2a" i
1 glas ,,svzdrlani') prihvatilo Izvje56e o izvr5enju Programa rada Savjeta mladih Grada
Y ar aldina za 2022. godinu.

Toika 28.

PRIJEDLOG ZAKLJUdXA O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA SAVJETA
MLADIH GRADA VARAZDINA ZA 2023, GODINU

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zao:ru todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjelaza
druStvene djelatnosti.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o

odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada YaraLdinaza2023. godinu.

Toika 29.

PRIJEDLO G Z,AKLJUTXA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA:

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu je raspravio Odbor za statutarno-pravna pitanja i nema primjedbi.

29.1. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Puikog otvorenog uiili5ta VaraZdin

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o
davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog rzmjena i dopuna Statuta Pudkog otvorenog
udili5ta YaraLdin.

29.2. Prijedlog izmjena Statuta Djeijeg vrtida ,,VaraZdin"

Gradsko vijede Grada Yaraldina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o
davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena Statuta Djedjeg vrtida ,,YaraLdin".

29.3. Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o upisu i mjerilima
upisa djece u Djeiji vrtid ,,VaraLdino'.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o

davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o upisu i
mjerilima upisa djece u Djedji vrti6 ,,YaraLdin".

Toika 30.

IZVJESEE O RADU GRADON.q.CNLNTKA GRADA VARAZDINA ZA RAZDoBLJE
SRPANJ - PROSIN AC 2022. GODINE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.
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Uvodno obrazloLenje iznio je Miroslav Markovii - zamjenik gradonadelnika Grada
YaraLdrna.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o
prihvaianju [zvje((,a o radu gradonadelnika Grada Yaraldina za razdoblje srpanj - prosinac
2022. godine.

Toika 31.

PRIJEDLOG SMJERNICA ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA CIVILNE
ZASTITE NA PoDRud.Iu GRADA vARAZDINA ZA RAZDoBLJS 2023. - 2026.

GODINE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a rznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za oyu todku dnevnog reda primili te je pozdravio Nenada Vidovi6a - predstavnika
konzultantske tvrtke Planovi i procjene j.d.o.o. Grada Yaraldina iz podrudja civilne za5tite
koji je nazodan dana5njoj sjednici.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Anica Mu5anovii - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeia.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Smjernice za
organizaclju i razvoj sustava civilne za5tite na podrudju Grada YaraLdinazarazdoblje2023. -
2026. godine.

Toika 32.

PRIJEDLOG GODISNJEG PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVINE ZASTITE NA
PODRUdJU GRADA VARAZDINA ZA 2023. GODINU

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznijela je Anica Mu5anovid - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Godi5nji plan
razvoja sustava civilne zaStite na podrudju Grada Yara\dinaza2l23. godinu.

Toika 33.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O UTVRDIVANJU POPISA
PRA\TNIH OSOBA OD POSEBNOG INTERES AZA GRAD VARAZDIN

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznljelaje Anica Mu5anovii - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a.

O materijalu je raspravio Odbor za statutarno-pravna pitanja i nema primjedbi.
Gradsko vijeie Grada Y araldina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o izmjeni

Odluke o utvrdivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa zaGradYaraLdrn.
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Toika 34.

IZBORI I IMENOVANJA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Prijedloge rje5enja utvrdio je Odbor zaizbor i imenovanje te je Filip TeZak, predsjednik
Odbora iznio stav Odbora.

34.1. Prijedlog rje5enja o razrje5enju vr5iteljice duinosti ravnateljice Centr^ z^
pruZanje usluga u zajednici VaraZdin

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Rje5enje o

razrjeSenju vr5iteljice duZnosti ravnateljice Centra zapruLanje usluga u zajednici Yaraldin.

34.2. Prijedlog rje5enja o imenovanju ravnatelja Centr^ z pruZanje usluga u
zajednici Varaidin

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo RjeSenje o
imenovanju ravnatelja Centra zapruLanje usluga u zajednici YaraLdin.

34.3. Prijedlog rjeSenja o izboru Odbora za prostorno uredenjeo komunalno-
stambeno- gospodarstvo i zaStitu okoliSa Gradskog vijeda Grada Varaidina

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Rje5enje o izboru
Odbora za prostorno uredenje, komunalno-stambeno- gospodarstvo i zaStitu okoli5a Gradskog
vij eia Grada Y araLdina.

34.4. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za kulturuo sport i turizam Gradskog
vijeda Grada VaraZdina

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave jednoglasno donijelo Rje5enje o izboru
Odbora za kulturu, sport i tunzam Gradskog vije6a Grada Yaraldina.

34.5 Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu
skrb Gradskog vijeda Grada Varaidina

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave jednoglasno donijelo Rje5enje o izboru
Odbora za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vijeda Grada YanLdina.

34.6. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora za obrtniStvo i poduzetniStvo Gradskog
vijeda Grada Varaidina.

Gradsko vijede Grada Yaraldina jebez rasprave jednoglasno donijelo Rje5enje o izboru
Odbora za obrtni5tvo i poduzetni5tvo Gradskog vije6a Grada YaraLdina.



S obzirom da je dnevni red iscrpljen, LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog
vije6a Grada Yaraldina zakljudio je 2. sjednicu Gradskog vijeda Grada YaraLdina u 13,05

sati.
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